
 
 
Referat Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård  
04.06.2020, kl. 19.00 – 20.30  
Sted: Knausen 16, Trollåsen 
 

 

 Funksjon Tilstede Referat Referent 
Åse Presterud Styreleder x x  
Arild Amundsen Nestleder x x  
Lene Hatterud Pettersen Kasserer x x  
Hilde Nordhaug Styremedlem x x  
Mette Arnheim Styremedlem x x  
Mona Hørtun Styremedlem x x x 
Ida Westergaard Varamedlem  x  
Annika Samuelson Kjøle Lederansvarlig x x  
Marita Aarskog Vertsansvarlig x x  
Nina-Iren Kaltenborn Daglig leder x x  

 

# Sak Ansvarlig 
1 Godkjenne referat fra 14.5.2020 

 

Ingen innspill til møtereferatet fra 14. mai. Referatet legges ut på 
nettsidene våre. 

 
 
 
Nina 

2 Virksomhetsplanen - fordele oppgaver og ansvarsområder. 
 

Status p.t: 337 aktive medlemskort p.t. mot 385 i fjor. 
 

Vi skal fortsatt ha ambisjoner om å vokse, men korona-
situasjonen har gjort at vi må justere målene. Vi har p.t et for 
begrenset tilbud til å kunne ha store vervekampanjer. Kortsiktig 
mål akkurat nå, er å lage et best mulig tilbud med de 
mulighetene vi har, for få flest mulig av de eksisterende 
medlemmene til å fornye aktiviteskortet sitt. 
 

Oppgaver  

• Forsøke å skaffe nye medlemmer med tilbudet vi har ute. 
Prøve oss med pressemeldinger om utetreningene, og 
markedsføre sommerkortene.  

• Sende nytt nyhetsbrev med bilder fra utetreningen og 
utetimplanen til eksisterende medlemmer. 

• Spinning kan åpne med litt begrenset kapasitet fra 15.6. 
Dette må vi også kommunisere til medlemmene i 
nyhetsbrevet. 

• Nina sjekker med kommunen om vi kan få bruke gymsalene 
fra 15.6. og gjennom sommeren. Vi rengør uansett selv. 
Nina sjekker kostnaden med å bruke engangsmopper hvis 
vi får bruke gymsalene. 
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3 Løsning for lagring av felles dokumenter 
Ida sjekker om DropBox krever dobbel identifisering eller om vi 
kan ha en felles buker og felles passord.  

 
Ida 

4 Økonomi, endringer pga. korona og Friskissalen fremover  
 

Økonomiske situasjonen 

• Vi må synliggjøre inntektstapet vårt for å kunne 
argumentere for redusert leie av Friskissalen overfor 
gårdeieren.  

• Åse sjekker med gårdeier om muligheten for redusert leie 
basert på inntekstapet som Nina og Lene beregner for 
perioden vi har måttet stenge ned. Prøver å få ettergitt leie 
før vi evt. snakker med ham om å si opp avtalen.  Om 
inntektene våre er redusert med 20-30 prosent, kan vi vise 
gårdeier det samme som andre virksomheter må vise 
overfor myndighetene. Trenden er at folk ikke fornyer 
kortene, så lenge vi har et så begrenset tilbud. Prøve å få til 
et fysisk møte med gårdeier. 

• Avtalen med utleier løper til sept/okt 2022. Et mulig 
alternativ for å komme ut av den, kan være å oppløse F&S 
Oppegår og stifte F&S Nordre Follo.  Nina sjekker med F&S 
Norge om det juridiske rundt dette. 

 
Friskissalen 
• Diskusjonen om Friskissalen utsettes til neste styremøte. 
• Arild og Mona setter opp et diskusjonsgrunnlag med hva vi 

må ta med i betraktningen. 
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5  Eventuelt 

Ingen saker under eventuelt. 

 
 

 Neste styremøte 

 

Tid og sted:  

27. august 19:00 hos Åse, Knausen 16, Trollåsen 
 

Agenda 

Hva gjør vi med egne lokaler på kort og lang sikt. 

 

 


